
 
 

Протокол №1  
постійної комісії ради 

 з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму та інформації 
 

 

м. Дрогобич                                                                                                 22 грудня 2020 року 

 

Присутні 3 особи: Чигрин Юрій Миколайович, Лучків Андрій Володимирович, Дьорка Олег 

Іванович 

Запрошені:  Олег Дукас, Ігор Лялюк, Петро Шив’як, Володимир Кондзьолка, Ігор Чава                           

  

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Розвиток ІТ-освіти в Дрогобичі;  

2. Стратегія розвитку м. Дрогобича; 

3. Створення управління з питань культури, туризму та креативних індустрій; 

 

Щодо питання першого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина, який заявив про необхідність введення у кількох середніх 

навчальних закладах м. Дрогобича нових предметів пов’язаних з інформаційними 

технологіями. 

СЛУХАЛИ: Петра Шив’яка, який відповів, що це є можливо з початком наступного 

навчального року. 

СЛУХАЛИ: Олега Дьорку, який запропонував створити відповідну програму розвитку 

викладання ІТ у навчальних закладах; 

СЛУХАЛИ: Юрія Чигрина, який запропонував обрати спочатку предмети, які б мали 

впровадити у навчальних закладах. Для цього б представники ГО “ІТ-місто” мали б зустрітись 

із відповідальним працівником Центру професійної перепідготовки педагогічних працівників 

та обговорити це питання. 

УХВАЛИЛИ: Рекомендувати відділу освіти зустрітись із ГО “ІТ-МІСТО” та    спільно 

визначитись із предметами з інформаційних технологій, які б могли впровадитись у школах. 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО. 

 

Щодо питання другого порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Володимира Кондзьолку про нову стратегію м. Дрогобича. 

СЛУХАЛИ: Андрія Лучківа, який запропонував додати до комісії функції з інвестицій. 

УХВАЛИЛИ: Запропонувати Дрогобицькій міській раді змінити назву комісії на “Постійна 

комісія ради з питань цифрової трансформації, креативної індустрії, туризму, інвестицій 

та інформації” 
РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: 3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 

РІШЕННЯ ПРИЙНЯТО.  

 

Щодо питання третього порядку денного: 
СЛУХАЛИ: Ігоря Чаву, який розповів про роботу над створенням управління з питань 

культури, туризму та креативних індустрій; 

СЛУХАЛИ: Олега Дьорку, який запропонував додати також до управління функції з роботи з 

інвесторами. Назва ж мала б тоді звучати управління з питань культури, туризму, креативних 

індустрій та інвестицій або управління з питань культури, туризму, креативних індустрій та 

промоції.  

УХВАЛИЛИ: запропонувати додати також до управління функції з роботи з інвесторами. 

Назва ж мала б тоді звучати управління з питань культури, туризму, креативних індустрій та 

інвестицій або управління з питань культури, туризму, креативних індустрій та промоції.  

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ:  3 - «за»; 0 - «проти»; 0 - «утримались». 



 
 

 

Голова зборів          ______________               Андрій Лучків 

 

Секретар                  ______________              Юрій Чигрин 


